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Ustawowy stan Rady 21, obecnych na sesji 21 Radnych (100 %), według załączonej listy 

obecności.  

W obradach uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Propozycje zmian w porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) odwołania Skarbnika Miasta i Gminy Ostrzeszów (projekt nr 618/2023), 

b) powołania Skarbnika Miasta i Gminy Ostrzeszów (projekt nr 619/2023), 

c) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2023 rok (projekt nr 621/2023), 

d) określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego (projekt nr 610/2023),  

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych 

mieszkańców Miasta i Gminy Ostrzeszów (projekt nr 620/2023), 

f) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie na 

ławnika (projekt nr 612/2023), 

g) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych (projekt nr 615/2023),  

h) określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odnowy Zabytków (projekt nr 614/2023), 

i) zatwierdzenia Planów Rozwoju Miejscowości Olszyna, Kochłowy, Turze, 

Pustkowie Północ i Pustkowie Południe na lata 2023 – 2030 (projekt nr 

611/2023),  

j) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżaw na nieruchomości gruntowe, położone w miejscowości 

Ostrzeszów (projekt nr 609/2023), 

k) nadania nazwy drodze publicznej położonej w miejscowości Rogaszyce, obręb 

Rogaszyce, gmina Ostrzeszów (projekt nr 613/2023). 

4. Zamknięcie obrad. 

 
 

 

PROTOKÓŁ NR LXIII/2023 
obrad nadzwyczajnej LXIII sesji Rady Miejskiej Ostrzeszów 

odbytej w dniu 3 sierpnia 2023 roku 
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Do pkt 1. Otwarcie LXIII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska otworzyła obrady LXIII sesji Rady 

Miejskiej, zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. Na podstawie 
liczby radnych obecnych na sesji stwierdziła, że sesja jest prawomocna do obradowania  

i podejmowania uchwał.  

 
Do pkt 2. Propozycje zmian w porządku obrad. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że porządek obrad 

został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej, a także przesłany radnym pocztą 

elektroniczną.  
Zapytała, czy ktoś chciałby złożyć wniosek w sprawie uzupełnienia lub zmiany do 

przedłożonego porządku obrad?  

Nie zgłoszono. 
 

Do pkt 3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) odwołania Skarbnika Miasta i Gminy Ostrzeszów (projekt nr 618/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały. 

Burmistrz podziękował Skarbnikowi za prawie 5 lat rzetelnej pracy.  

I Wiceprzewodniczący RM Ostrzeszów Aleksander Józefiak zapytał, czy jest to rezygnacja 

tylko ze stanowiska skarbnika, a pracownikiem nadal pozostaje? 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że pan Michał Adamski 

pozostaje na stanowisku pracownika w urzędzie.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/595/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) powołania Skarbnika Miasta i Gminy Ostrzeszów (projekt nr 619/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/596/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska pogratulowała nowej Pani Skarbnik  

i życzyła samych sukcesów na stanowisku.  

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Anielska: 

- podziękowała za wytypowanie jej kandydatury przez pana Burmistrza na stanowisko 

Skarbnika; 

- zapewniła, że razem z Wydziałem Finansowym, jak również z nową panią Kierownik 

Referatu Księgowości dokładać będą wszelkich starań, aby praca przebiegała rzetelnie, 

sumiennie; 

- podziękowała panu Michałowi Adamskiemu za wieloletnią współpracę, dodała, że zawsze 

można było liczyć na jego fachową pomoc, na rzetelność, na koleżeństwo. 
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c) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2023 rok (projekt nr 621/2023): 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Anielska przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Mariusz Witek zapytał o otrzymaną darowiznę w kwocie 100 tys. zł.  

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że darowizna jest przekazana 

przez Fundację NOS DUO z terenu Ostrzeszowa, która wspomaga leczenie i rehabilitację 

dzieci z niepełnosprawnościami.  Środki w ramach zaproponowanego projektu uchwały 

przekazujemy na wybudowanie integracyjnego placu zabaw, który w stosunku do wniosku, 

który był złożony w budżecie obywatelskim będzie mógł być jeszcze bardziej rozbudowany.   

 

Do obrad sesji dołączyła radna Wiesława Wysota – godz. 1014. 

 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (20 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/597/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej  

(projekt nr 610a /2023): 

Dyrektor MGOPS Grzegorz Rycerski przedstawił projekt uchwały. 

Radny Andrzej Manikowski zwrócił uwagę na pkt 4 w § 3 „W przypadku odwołania 

Przewodniczącego Zespołu do czasu powołania nowego Przewodniczącego, jego zadania 

przejmuje Zastępca Przewodniczącego.” Poddał pod wątpliwość, czy nie powinno też być 

zapisu, że na pierwszym posiedzeniu powołuje się Zastępcę?  

Dyrektor MGOPS Grzegorz Rycerski odpowiedział, że nie ma takiej konieczności. Dodał, 

że ustawa mówi o Przewodniczącym. Dotychczasowy Zespół Interdyscyplinarny, który 

funkcjonował w swojej strukturze wyłaniał Zastępcę Przewodniczącego, w celach 

organizacyjnych i usprawnienia tejże pracy zespołu. Dyrektor uważa, że najważniejszy jest 

Przewodniczący i nie widzi potrzeby wpisywania Wiceprzewodniczącego. Ośrodek Pomocy 

Społecznej jest odpowiedzialny za obsługę administracyjną tego tworu. Dodał, że jeżeli 

radni uważają, że powinna być wpisana funkcja Wiceprzewodniczącego to nie widzi 

żadnych przeszkód.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (18 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymujące się”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/598/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta i Gminy 

Ostrzeszów (projekt nr 620/2023): 

Dyrektor MGOPS Grzegorz Rycerski przedstawił projekt uchwały. 

Głos zabrał radny Mariusz Witek.  
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Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/599/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie na ławnika 

(projekt nr 612/2023): 

Sekretarz MiG Ostrzeszów Wojciech Bąk przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/600/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych (projekt nr 

615/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/601/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odnowy Zabytków 

(projekt nr 614/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały. 

Radny Mariusz Witek zwrócił uwagę na poniższe zapisy: 

- we wniosku w uwagach: „Formularz wniosku musi być wypełniony elektronicznie i złożony  

w Sekretariacie Urzędu Miejskiego w Świerzawie w terminie wskazanym w uchwale”.  

- z kolei zgodnie z § 5. treści uchwały „Wniosek o udzielenie dotacji, którego wzór stanowi 

złącznik nr 1 do niniejszej uchwały, należy składać (…) w terminie ogłoszonym przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów…”. 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak poprosił o poprawienie wskazanych błędów 

dot. terenu. Wyjaśnił, że w załączniku do uchwały powinno być odniesienie do zarządzenia 

burmistrza. W uwagach jest błąd, zapis powinien brzmieć „(…) w terminie wskazanym w 

zarządzeniu”.  

Radny Sławomir Odrobiński przypomniał, że w trybie uchwały, która została uchylona 

został przeprowadzony nabór wniosków. Poprosił, aby odnieść się do tej sytuacji. 
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Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że nabór odbył się na 

podstawie tamtej uchwały i na moment prowadzenia naboru ona obowiązywała, więc 

nabór został przeprowadzony prawidłowo. 

Burmistrz wyjaśnił, że nie mieliśmy wcześniej informacji, że taki program będzie tworzony, 

więc większość samorządów takie uchwały podejmowała „na szybko”, przez co przy wielu 

takich uchwałach są do wprowadzenia poprawki. Natomiast w momencie prowadzenia 

naboru uchwała obowiązywała. Zmieniamy uchwałę, aby w kolejnych edycjach również 

mieć podstawę do prowadzenia tego naboru. W danym momencie, gdybyśmy chcieli 

przeprowadzić nabór to nie możemy przeprowadzić nowego.  

Radny Sławomir Odrobiński dodał, że uchwała została unieważniona w marcu. 

Radca Prawny UMiG Ostrzeszów Adam Grzyb sprecyzował, że RIO złożyło zastrzeżenia. 

Zasadniczo treść uchwały była bardzo podobna, natomiast RIO wskazało, że część uchwały 

nieprawidłowo została zrobiona w załączniku, a nie powinno być to w załączniku, tylko  

w treści uchwały. Treść załącznika przerzucamy bezpośrednio do treści uchwały. 

W momencie, kiedy rozstrzygały się kwestie złożenia wniosków i termin to uchwała 

obowiązywała, była opublikowana przez Wojewodę.   

Radny Mariusz Witek przypomniał, że Ostrzeszów miał uchwałę z 2004 lub 2005 roku 

odnośnie dofinansowania prac konserwatorskich. Zapytał, czy ta uchwała została uchylona, 

czy nie możemy na jej podstawie udzielać dotacji.  

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak wyjaśnił, że zmienił się przedmiot uchwały. 

Uchwała dotyczy udzielania dotacji na prace w ramach Rządowego Programu Odnowy 

Zabytków, tamten projekt uchwały nie dotyczył Rządowego Programu, dlatego na 

podstawie tamtej uchwały nie mogliśmy udzielać dotacji.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (19 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/602/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

i) zatwierdzenia Planów Rozwoju Miejscowości Olszyna, Kochłowy, Turze, Pustkowie 

Północ i Pustkowie Południe na lata 2023 – 2030 (projekt nr 611/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały. Dodał, że 

podjęcie uchwały jest kluczowe przy ubieganiu się o środki w ramach Urzędu 

Marszałkowskiego, na operacje typu „Gospodarka wodno-ściekowa”. Na tej sesji 

prezentujemy pierwsze plany, natomiast na wrześniowej będą przedstawiane dla kolejnych 

sołectw, które nie są objęte aglomeracją ściekową, perspektywą przyłączenia do kanalizacji. 

W momencie, kiedy będzie szansa zaliczenia zarówno do już realizowanych, jak i przyszłych 

programów chcemy mieć możliwość składania wniosków.  

Radny Antoni Marchiński zwrócił uwagę na kwotę 1,5 mln zł na modernizację sali wiejskiej 

w Olszynie. Radny stwierdził, że za 1,5 miliona można byłoby wybudować nową salę. 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że po wnioskach, jakie 

składaliśmy na odnowę zabytków, widzimy, jakie są koszty prac modernizacyjnych, 

związanych na przykład z ocieplaniem budynków. Plany są przygotowywane przez sołectwa 
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i przedłożone Radzie Miejskiej do zaakceptowania. Plany sięgają 2030 roku, więc  

w kontekście obecnej, a nawet przyszłej inflacji 1.5 mln zł jest bezpieczną kwotą, co nie 

znaczy, że ona zostanie wykonana. To jest jedynie zapis w planie. Sołectwo wykazało taką 

potrzebę i tak oszacowało potencjalne koszty.  

Radna Wiesława Wysota zapytała o plany przydomowych oczyszczalni ścieków. Dodała, że 

plany nie zostały omówione na posiedzeniach komisji. Dwóch sołtysów, którzy są również 

radnymi są obecni na sesji, jednak w sali obrad nie ma pozostałych dwóch sołtysów. Radna 

stwierdziła, że jeżeli chcielibyśmy zadać pytania to nawet nie ma sołtysów. Jeżeli brali w 

tym czynny udział, nie ma nawet możliwości zapytania, czy byli współpracownikami tego 

planu.  

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że plan dla sołectwa 

Rogaszyce również był przygotowywany bardzo szybko, bo wymagał tego termin złożenia 

wniosku. Tak samo, jak w przypadku Rogaszyc i każdego innego sołectwa procedura 

wygląda tak, że aby przyjąć plan, potrzebna jest zgoda zebrania wiejskiego, więc nie ma 

możliwości, żeby to było zrobione bez wiedzy sołectwa i tak samo było w tym przypadku.  

Radna Krystyna Rajska jest przeciwna, aby łączyć kilka spraw w jednej uchwale.  

Po przejrzeniu szacunkowych kosztorysów radna stwierdziła, że w wielu miejscowościach 

są takie rzeczy, które jak na XXI wiek powinny być już dawno. Natomiast są powpisywane 

takie rzeczy, bez których da się żyć. Zdaniem radnej to pięknie, że poszczególne 

miejscowości chcą się rozwijać, tylko nie kosztem reszty mieszkańców. Po podsumowaniu 

wszystkich szacunkowych kosztorysów wyjdą naprawdę duże sumy. Radna stwierdziła, że 

gdyby chodziło tylko o kanalizację i ewentualnie drogi czy oświetlenie to wszystko byłoby  

w porządku, ale są tam powpisywane rzeczy całkowicie do życia niepotrzebne.  

Radny Andrzej Manikowski nadmienił, że Pustkowie Północ i Pustkowie Południe są 

sołectwami sąsiadującymi ze sobą. Przy sołectwie Pustkowie Północ jest budowa drogi 

łączącej Pustkowie Południe z Północą. Zapytał, czy jest to tylko do granicy Pustkowia 

Południe, czy całość drogi, aż do ulicy Jasnej? 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że są to postulaty sołectw  

i zakres, w jakich są wykonywane będzie zależeć od Wysokiej Rady, tak samo jak środki, 

które będą przeznaczone będą zależeć od Wysokiej Rady. W tabelach są zapisy „w ramach 

posiadanych środków oraz pozyskane środki zewnętrzne”. Jeśli chodzi o drogę łączącą dwa 

Pustkowia to jesteśmy na etapie uzyskiwania decyzji ZRID i zostało dokonane 

rozgraniczenie na całej długości tej drogi. Zadanie jest w najbliższych latach jak najbardziej 

realne, tak jak jest to zapisane w tabeli, w ramach posiadanych środków oraz przy uzyskaniu 

dofinansowania zewnętrznego.  

Radny Sławomir Odrobiński uważa, że po raz kolejny wraca temat, że gmina nie zdobyła 

się na początku, ani w środku kadencji, żeby opracować strategię rozwoju gminy. Na koniec 

kadencji, w stosunku do trzech miejscowości podejmujemy pewne zobowiązania. Mamy  

w gminie 20 sołectw, mamy miasto Ostrzeszów, w którym również są duże potrzeby. Każda 

uwaga dotycząca poszczególnych projektów może spotkać się z taką odpowiedzią, że nie 

chcemy tego, czy innych rzeczy w danej miejscowości. Brak strategii, planu, który był 
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obiecywany na początku, skutkuje tym, że mamy pewną przypadkowość czy brak 

obiektywizmu. Radny uważa, że styl pracy samorządu odbiega od tego, co było do tej pory.  

Przedłożenie planów na nadzwyczajną sesję, czyli bez normalnego trybu omawiania tego 

na komisjach jest zdaniem radnego niewłaściwe.  

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że posiadanie strategii i tak 

nie zwolniłoby nas z konieczności przyjmowania planów rozwoju miejscowości, ponieważ 

jest to dokument potrzebny przy ubieganiu się o środki w Urzędzie Marszałkowskim, co jest 

przyczyną złożenia projektu uchwały. Jeżeli są uwagi, oczywiście można je przedstawiać, 

natomiast kto ma tworzyć plan rozwoju miejscowości, jeżeli nie sami mieszkańcy. Jeżeli 

mówimy, że coś nam się nie podoba to tak naprawdę nie podoba nam się to, czego chcą 

mieszkańcy tych miejscowości. Burmistrz wyjaśnił, że terminy są na tyle zobowiązujące, że 

prosimy Radę o przyjęcie planów dla miejscowości, które będą mogły skorzystać z 

pierwszych programów i kolejnych miejscowości, dla których również widzimy szansę na 

uzyskanie potencjalnych środków zewnętrznych. Nieprzyjęcie planów spowoduje, że nie 

będziemy mogli pozyskać środków zewnętrznych.  

Radna Krystyna Rajska stwierdziła, że nie ma z kim dyskutować, gdyż nie ma żadnego 

przedstawiciela sołectwa, oprócz radnych.  

Radny Sławomir Odrobiński odniósł się do wypowiedzi pana burmistrza. Czym innym jest 

uchwalenie strategii i pewnych zadań ramowych, które są dla nas priorytetowe  

i dopasowywanie do tego poszczególnych zadań. Uczymy się w tej kadencji innego trybu 

działania. Pan burmistrz i jego zespół wskazują jakieś zadanie, a rada staje przed faktem 

dokonanym. Potem następuje argumentacja, że jeżeli tego nie zrobimy, to ileś tam 

stracimy. To przecież nie w ten sposób powinien działać samorząd. 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak zwrócił uwagę, że strategii rozwoju gminy 

nie było także w poprzedniej kadencji i jakoś gmina również funkcjonowała i pozyskiwała 

środki. 

Radny Sławomir Odrobiński odpowiedział, że ostatnią dużą inwestycją, która była zawarta 

w strategii była Szkoła Podstawowa w Rojowie. Ubiegła kadencja była zakończeniem 

najważniejszych punktów poprzedniej strategii. Obecna kadencja była dobrym momentem 

do tego, żeby ocenić sytuację i sklasyfikować najważniejsze kierunki i zadania.  Zdaniem 

radnego pan burmistrz przyjął zupełnie inną metodę zarządzania gminą – marginalizacji 

Rady Miejskiej.  

Radny Edward Skrzypek zwrócił uwagę, że trzeba przede wszystkim wiedzieć co to jest 

strategia. Strategia jest pewnym planem, który jest realizowany na lata. W strategii była 

budowa wielu rzeczy. Nad strategią pracowali nie tylko radni, ale przede wszystkim całe 

społeczeństwo.  

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak sprecyzował, że ostatnia strategia rozwoju 

Miasta i Gminy Ostrzeszów wyszła w 2015 roku.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zamknęła dyskusję i zarządziła 

głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (11 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 8 głosów „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę. 
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Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/603/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżaw na nieruchomości gruntowe, położone w miejscowości Ostrzeszów (projekt nr 

609/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały. 

Radna Krystyna Rajska zwróciła uwagę, że znowu kilka rzeczy jest w jednej uchwale. 

Zapytała, co w przypadku, jeżeli nie zgadza się z którąś z pozycji, zawartych w treści 

projektu.  

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak wyjaśnił, że wtedy radna może złożyć 

wniosek o zmianę w projekcie uchwały, który jest głosowany przez całą Radę.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (19 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/604/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

k) nadania nazwy drodze publicznej położonej w miejscowości Rogaszyce, obręb 

Rogaszyce, gmina Ostrzeszów (projekt nr 613/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały. Wyjaśnił,  

że projekt został przedłożony na sesję nadzwyczajną, w związku z tym, że na październik 

przewidywane są wybory do parlamentu i wprowadzenie nazw w późniejszym okresie, tuż 

przed wyborami mogłoby spowodować pewne komplikacje i nieścisłości, jeśli chodzi  

o zawiadamianie chociażby wyborców o przypisaniu do poszczególnych obwodów.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (20 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 
Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  
Uchwała Nr LXIII/605/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 4. Zamknięcie obrad. 
Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska: 

- stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym zamknęła obrady 

nadzwyczajnej LXIII sesji Rady Miejskiej VIII kadencji, 
- Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1112, podjęła 11 uchwał. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu obrad LXIII sesji Rady Miejskiej 
Ostrzeszów, które jest dostępne w zakładce "archiwum" na stronie: 

https://portal.posiedzenia.pl/OSTRZESZOW.  
 
 

 
 

 

Protokołowała:  
Beata Żołądek 
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